
 

 

 
Het redactioneel van het voorgaande nummer (winter 2007) heeft het nodige losgemaakt. 
Over het subsidiebeleid blijven wij bij ons standpunt, bewoners hebben geen inzicht meer in het toewijzen en 
besteden van het bewonersbudget. Nogmaals, de subsidie aan de Holendrechter wordt gekort. Hierdoor kunnen  
wij bijvoorbeeld onze vrijwillige bezorgers met de kerstdagen niet dát presentje geven dat wij als redactie  
passend vinden.  
 
In ons redactioneel commentaar van dat zelfde nummer heeft de redactie het slecht functionerende 
bewonersoverleg van 2007 in Holendrecht aan de orde gesteld. Ziekte van de communitybuilder Haydee Kenswil 
blijkt daar de oorzaak van te zijn geweest. Gelukkig is zij nu weer geheel hersteld en ze heeft de 
bewonersoverleggen dan ook opnieuw op de kaart gezet. Op bladzijde 9 treft u de planning aan van de overleggen 
in dit jaar. Zoals u wellicht weet zijn deze bewonersoverleggen toegankelijk voor iedere bewoner van Holendrecht. 
U kunt hier alles betreffende de buurt aan de orde stellen, waarvan ú vindt dat het eens besproken moet worden. 
 
Het buurtbeheeroverleg zal in de toekomst waarschijnlijk in een andere vorm gegoten worden. Dat vinden wij 
prima zolang er maar iets gebeurt, waardoor wij (de bewoners) regelmatig in contact kunnen komen met managers 
van de stadsdeelafdelingen, zoals groenvoorziening, Milieu Technisch Bedrijf enzovoorts.  
 
Toch zijn er ook positieve initiatieven in Holendrecht te melden. Zoals de bijeenkomst over de stedelijke woonvisie 
op 17 januari 2008. Op deze avond waren een behoorlijk aantal Holendrechters afgekomen (zie voorpagina en 
hieronder). En op 16 januari werd in het Krater Theater een bijeenkomst gehouden van het BNZO Netwerk of te 
w
initiatief nemers. Ook hier weer een flink aantal bewoners en voormalige bewoners uit Holendrecht. Wij denken er 
over om met hen samen te gaan werken op het gebied van nieuwsvoorziening aan de bewoners.. 
 

Holendrecht van maken.   
 
 

 

 
 gingen we per tafel aan de gang, niet 

zozeer door commentaar te geven op het stuk, maar 
door zelf een bewonersvisie neer te leggen vanuit de 
praktijk: wonen en samenleven in Zuidoost. Dat was 
wat concreter dan dit woonvisierapport, waar zoveel 
mooie woorden in staan, maar dat onvoldoende 
aansluit op wat werkelijk leeft bij de bewoners. 
Vooral werden forse noten gekraakt over:  
* woningcorporaties (meer inspraak, meer 
transparantie, minder vanzelfsprekend 
huurverhoging);  
* groen (afblijven!); 
* meer ontmoetingsplekken (voor alle 
leeftijdsgroepen);  
* openbare ruimte zo inrichten dat ontmoeting 
vanzelfsprekender is;  
*goedkoper OV en meer aandacht voor de fiets;  
* meer (betaalbare) jongerenhuisvesting;  
* kantoren ombouwen;  
* meer toezichthouders;  
* asociaal gedrag afstraffen.  
 

 

 
bladzijden geproduceerd dat door MAAZO 
doorgestuurd is naar de wethouder. En nu maar hopen 
dat hij het gelezen heeft en er ook wat mee gaat doen! 
 


